
 
 

 
 

12:40 -13:30 
 

ΕΙΣΑΓΩΓΙΚΕΣ ΟΜΙΛΙΕΣ 
Πέτρος Δούκας, Πρόεδρος ICC Hellas 
Σωκράτης Λαζαρίδης, Διευθύνων Σύμβουλος, Όμιλος Χρηματιστηρίου Αθηνών  
Χρήστος Σταϊκούρας, Υπουργός Οικονομικών 
Βασιλική Λαζαράκου, Δ.Ν., Πρόεδρος, Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς 
Δρ. Βασίλης Αποστολόπουλος, Διευθύνων Σύμβουλος Ομίλου Ιατρικού Αθηνών,  
Πρόεδρος Ελληνικής Ένωσης Επιχειρηματιών (Ε.ΕΝ.Ε), Πρόεδρος  
Ελληνικού Συλλόγου Αποφοίτων του London School of Economics 

 
13:30-13:45 ΟΜΙΛΙΑ 

Γιάννης Καραγιάννης, Πρόεδρος, Όμιλος Olympia Group, Επικεφαλής της 
ομάδας εργασίας για την εταιρική διακυβέρνηση, μέλος ΣΕΒ 
 

 

  
13:45-13:50  Break (5min) 

 
13:50-14:35 
 

 
ΕΝΟΤΗΤΑ Ι: ΟΙ ΕΛΛΗΝΙΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ ΣΤΗΝ ΜΕΤΑ COVID-19 ΕΠΟΧΗ 
Συντονιστής: Νίκος Υποφάντης, Δημοσιογράφος ΣΚΑΙ Group 
Ομιλητές: 

 Πάνος Ξενοκώστας, Πρόεδρος & Διευθύνων Σύμβουλος Ομίλου Εταιρειών ΟΝΕΧ 
Χάρης Σαχίνης, Διευθύνων Σύμβουλος, ΕΥΔΑΠ  
Κωνσταντίνος Κόλλιας, Πρόεδρος, Οικονομικό Επιμελητήριο Ελλάδας 
Θεοφάνης Μυλωνάς, Πρόεδρος & Διευθύνων Σύμβουλος, Eurobank Asset Management 
ΑΕΔΑΚ - Πρόεδρος Ένωσης Θεσμικών Επενδυτών 
Μιχάλης Ανδρεάδης, Επιτελικός Διευθυντής Λειτουργίας & Ανάπτυξης Αγορών, Όμιλος 
Χρηματιστηρίου Αθηνών 

  
     Θέματα προς συζήτηση: 
 • Πως διαγράφεται η εικόνα της Ελληνικής Οικονομίας και των Ελληνικών 

επιχειρήσεων στη μετά Covid-19 εποχή; 

• Ποιες εταιρείες / κλάδοι επιδεικνύουν αντοχή στην κρίση και ποιες αναμένεται να 
ανακάμψουν πιο γρήγορα; 
• Ποιοι κλάδοι θα ωφεληθούν από τα νέα Ευρωπαϊκά Προγράμματα Στήριξης και 

πως θα συμβάλλει το Χρηματιστήριο στην έγκαιρη και αποτελεσματική αξιοποίησή 
τους; 
• Ποια είναι η δυνατότητα χρηματοδότησης των επιχειρήσεων και πως συγκρίνεται 

σε σχέση με τη χρηματοδότηση στην προηγούμενη οικονομική κρίση; 

• Προσφέρει το Χρηματιστήριο μια σοβαρή εναλλακτική μορφή χρηματοδότησης για 
τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις σε αυτό το περιβάλλον; 

 
 
 

 Discussion (15min) 

14:35-14:40  Break (5min) 
   

 



 
 

ΟΜΙΛΙΑ/ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ 
14:40-14:50  Άδωνις Γεωργιάδης, Υπουργός Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 
 
14:50-15:30 

 
ΕΝΟΤΗΤΑ ΙΙ:ΤΙ ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ ΓΙΑ ΝΑ ΕΙΣΕΛΘΕΙ ΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ 
ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ ΣΕ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ ΤΡΟΧΙΑ; 
Συντονιστής: Στέφανος Κοτζαμάνης, Δημοσιογράφος Euro2day 
Ομιλητές: 

 Γεωργία Μουρλά, Αναπληρώτρια επιτελική διευθύντρια σχέσεων με Εκδότες, 
Όμιλος Χρηματιστήριου Αθηνών 
Γιώργος Κοφινάκος, Senior Advisor & Managing Director, StormHarbour 
Securities LLP 
Κώστας Αργυρόπουλος, Διευθυντής Νομικών Υπηρεσιών, Space Hellas 
Δρ. Χάρης Λαμπρόπουλος, Γενικός Γραμματέας - ICC Ελλάδας, Πρόεδρος - 
Hellenic Development Bank For Investments 

                                                       
 Θέματα προς συζήτηση: 
 • Μπορεί η μακροοικονομική εικόνα της Ελλάδας να υποστηρίξει μια 

αναπτυξιακή πορεία του Χρηματιστηρίου σήμερα; Υπάρχουν κλάδοι με 
δυναμικές προοπτικές;  

• Το Χρηματιστήριο καλύπτει τις ανάγκες της ελληνικής οικονομίας ως μοχλός 
χρηματοδότησης ; 

• Τι είδους κίνητρα απαιτούνται για την αφύπνιση του επενδυτικού 
ενδιαφέροντος; (φορολογικά κλπ). Τι ζητά η επενδυτική, αλλά και 
επιχειρηματική κοινότητα; 

• Είναι η εγχώρια αγορά πλήρως θωρακισμένη σε θεσμικό και κανονιστικό 
επίπεδο;  

   Discussion (10min) 
15:30 - 15:35  Break (5min) 
   

ΟΜΙΛΙΑ/ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ 
15:35 - 16:00  Νίκος Παππάς, Βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ  

Νίκος Ανδρουλάκης, Ευρωβουλευτής ΚΙΝΑΛ                
      

16:00 - 16:40 
 

ΕΝΟΤΗΤΑ ΙΙΙ: ΠΟΙΑ ΕΙΝΑΙ ΤΑ ΟΦΕΛΗ ΠΟΥ ΠΡΟΚΥΠΤΟΥΝ ΓΙΑ ΤΙΣ 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΙΣΑΓΩΓΗ ΤΟΥΣ ΣΤΟ ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ 
Συντονιστής: Αλεξία Τασούλη, Δημοσιογράφος 
Ομιλητές: 

 Θανάσης Πρόιος, Διευθυντής Χρηματοοικονομικών Λειτουργιών, Interlife 
 Δήμητρα Κρούσκα, Director Investment Banking, Εθνική Τράπεζα 

Γιάννης Καλογεράκης, Επενδυτικός Σύμβουλος, Optima Bank 
Γιώργος Κατινιώτης, Διευθύνων Σύμβουλος, Myrmex inc 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



 
 

 Θέματα προς συζήτηση: 
 • Που «υπερισχύει» σήμερα το ΧΑ έναντι άλλων μορφών 

χρηματοδότησης; 

• Ποια είναι σήμερα η «εργαλειοθήκη» του Χρηματιστηρίου ; (Κύρια, 
ΕΝ.Α, ομόλογα) 

• Που οφείλεται η απουσία εισαγωγών το τελευταίο διάστημα, ενώ 
αντίθετα είναι αυξημένες οι διαγραφές εταιρειών; Πως θα 
πυροδοτούσε ένα νέο κύκλο εισαγωγών;  

• Σε άλλες Ευρωπαϊκές χώρες παρατηρείται μεγάλη δραστηριότητα 
στις Εναλλακτικές Αγορές τους (Νορβηγία, Σουηδία, Πολωνία κλπ). 
Στην Ελλάδα η ΕΝ.Α δεν φαίνεται να έλκει τις επιχειρήσεις. Που το 
αποδίδετε;  

   Discussion (10min) 
16:25 - 16:35 
 

CLOSING REMARKS                                             

 


